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JEGYZŐKÖNYV 

 

!mely készült a Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsa 2023. augusztus 31-

én (csütörtökön) 10 óra 15 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Polgármesteri Tárgyalójában tartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 

Jelen vannak:   ! külön íven szereplő települések képviselő-

testületei által delegáltak/ 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető, 
jegyzőkönyvvezető- 

 Szántóné Karl Rita osztályvezető- 
  Szász-Kovács Edit költségvetési és pénzügyi 

ügyintéző/ 
 

Bomba Gábor elnök: Üdvözlök mindenkit a társulási ülésen/ Megállapítom, hogy összesen 
62.837 szavazattal rendelkező képviselő van jelen, így a társulási tanács határozatképes/ A 

napirendeket kiküldtük előre, nekem lenne egy plusz napirendi javaslatom, ha egyetértetek/ 
Jánossal beszélve, a településeknél gond az, hogy a szelektív kukákat elviszik a lakók, ha jól 
értettem, merthogy névre lettek kiadva/ Elviszik magukkal, ha elköltöznek/ Ezzel kapcsolatban 
gondoltam, hogy ez máshol is probléma lehet, hogy esetleg vegyük fel napirendre, beszéljük 
ki, mert anno ezt a Társulás vette, adta, tehát kvázi akár egy olyan megoldás is lehet, nyilván 
nem nagy mértékben, de akár a Társulás ezt tudná pótolni, ha egyetértetek, ezt beszélnénk 
meg ebben a tárgykörben, persze ha nem, akkor nem, csak gondoltam, hogy vegyük 
napirendre, mert lehet, hogy nem egyedi a probléma, meg akkor úgy tudnék tárgyalni akár a 
Terrával is, hogy egy nagyobb kukamennyiséget rendeljen be és, hogy valahogy egy kedvezőbb 
árat tudnánk kialkudni/ Ezt javasolnám, hogy vegyük napirendre, ha ezzel egyetértetek, ez 
lenne az új napirend/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel „A KEOP 1.1.1/C/13-2013-0027 számú pályázat keretében 
beszerzett szelektív hulladékgyűjtő edényekkel kapcsolatos tájékoztatás” napirendre 
történő felvételére irányuló javaslatot, melyet a Társulási Tanács 62.837 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott; 
 

Bomba Gábor elnök: Van-e valakinek még új napirendi javaslata? Ha nincs, akkor a teljes 

napirendet fogadnánk el/  
 

Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, amelyet a 
Társulási Tanács 62.837 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg:  
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NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat a Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás 2023; évi költségvetésének 1; módosítására 

(17/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök 

Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat eszköz használatba vételére vonatkozó megállapodás megkötésével kapcsolatos 
döntések meghozatalára 

(19/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök 

Előadó: Bomba Gábor László elnök 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat pénzügyi elszámolást alátámasztó dokumentum elkészítésére vonatkozó indikatív 
ajánlat elfogadására  
(18/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök 

Előadó: Bomba Gábor László elnök 

 

4. napirendi pont: 

A KEOP 1.1.1/C/13-2013-0027 számú pályázat keretében beszerzett szelektív 
hulladékgyűjtő edényekkel kapcsolatos tájékoztatás 

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök 

Előadó: Bomba Gábor László elnök 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat a Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás 2023; évi költségvetésének 1; módosítására 

(17/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök 

Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Megkérném Ritát, hogy pár szóban foglalja össze/ 
 

Szántóné Karl Rita osztályvezető: Nem szeretném kiegészíteni, a kolleganőm részletesen 
leírta az előterjesztésben a költségvetés módosításának az indoklását, legfőképpen a 2022/ évi 
költségvetési maradványnak a felhasználását vezette át a költségvetésen/ 
 

Bomba Gábor elnök: Köszönjük. Ezzel kapcsolatban van-e kérdésetek? Ha nincs, akkor a 

kiküldött határozati javaslatra szavaznánk/  
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Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 62.837 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

! Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 

17/2023; (VIII;31;) határozata 

a Társulás 2023; évi költségvetésének 1; számú módosításáról 
 

Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás (a továbbiakban. Társulás) Társulási Tanácsa az 
államháztartásról szóló 2011/ évi CXCV/ törvény 26/ § (1) bekezdése alapján, figyelemmel az 
államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról rendelkező 368/2011/ (XII/ 31/) Korm/ rendelet 
előírásaira, a Társulás 2022/ évi költségvetéséről szóló 2/2023/(II/27/) TT határozatot (a 
továbbiakban. Határozat) az alábbiak szerint módosítja. 
 

I; ! határozat II; pont 1-2; alpontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:  
 

„1/ ! Társulási Tanács a Társulás 2023/ évi költségvetésének 

a) bevételi főösszegét 147 547 ezer Ft-ban,  

b) kiadási főösszegét 147 547 ezer Ft-ban 

állapítja meg/ 
2.  ! Társulási Tanács a költségvetési egyenlegét 0 forintban,  

a) működési célú kiadás összegét 147 547 ezer Ft-ban, 

b) felhalmozási célú kiadás összegét 0 ezer Ft-ban 

állapítja meg/” 

 

„7/ ! Társulási Tanács a Társulás 2023/ évi  
a) általános tartalék előirányzatát 147 547 ezer Ft-ban, 

b) felhalmozási céltartalék előirányzatát 0 ezer Ft-ban 

állapítja meg/” 

 

II; Határozat III;5; pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 

„5/! Társulás költségvetési kiadásai kiemelt előirányzatai közötti átcsoportosításra az Áht/ 
végrehajtásáról szóló 368/2011/ (XII/ 31/) Korm/ rendelet 43/!/ § (1) bekezdése alapján a 
Társulási Tanács jogosult/ 
A Társulási Tanács a Társulás költségvetési kiadási előirányzatai közötti átcsoportosításra a 
társulási tanács elnöke részére felhatalmazást ad, aki az előirányzat átcsoportosításról a 
Társulási Tanácsot köteles tájékoztatni/ 
!z élet-, illetve vagyonbiztonságot veszélyeztető elemi csapás, vagy következményei 
elhárítása céljából a Társulási Tanács elnöke a Társulás költségvetése körében átmeneti - Áht/ 
rendelkezéseitől eltérő - intézkedést hozhat, amelyről a Társulási Tanács legközelebbi ülésén 
be kell számolnia/” 

 

III; Határozat mellékletei az alábbiak szerint módosulnak:  
(1)  ! határozat I/ mérlege helyébe jelen határozat I/ mérlege lép/ 
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(2)  ! határozat I/!/ mérlege helyébe jelen határozat I/!/ mérlege lép/ 
(3)  ! határozat 1/ melléklete helyébe jelen határozat 1/ melléklete lép/ 
(4)  ! határozat 2/ melléklete helyébe jelen határozat 2/ melléklete lép/ 
(5)  ! határozat 4/ melléklete helyébe jelen határozat 4/ melléklete lép/ 

 

IV/ Határozat egyéb pontjai változatlanok maradnak/ 
V/ Jelen határozat az elfogadása napján lép hatályba/ 
 

Határidő: a döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor László Társulási Tanács elnöke 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat eszköz használatba vételére vonatkozó megállapodás megkötésével kapcsolatos 
döntések meghozatalára 

(19/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök 

Előadó: Bomba Gábor László elnök 

 

Bomba Gábor elnök: Mint tudjátok, 2 cég van, akivel a társulás úgy döntött, hogy kössük meg 
az eszközhasználati megállapodást/ ! Dél-Kom nem hajlandó aláírni, többször kifogásolta, azt 
mondta, hogy ő a múltat sem tudja elismerni, itt tartunk vele kapcsolatban/ ! Vertikál elismeri 

a tartozást és 12 hónapos, egyenlő részletekben való kifizetés kért, ezt mellékeltük a 
szerződéssel/ Erre kérnénk az egyik határozatban felhatalmazást, hogy ezt a megállapodást 
aláírhassuk, egy év alatt kifizetné, amivel tartozik/ Van-e kérdésetek?  
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Ha vannak kifogásaik, akkor jöjjenek ide és 
mondják el a Társulásnak, hogy mik a kifogásaik/ Én beszéltem egyébként a Dél-Kom 

vezetőjével, megértem azt az álláspontot is/ Én nem akarom eldönteni, de azt gondolom, hogy 
a Társulásnak az a feladata, hogy meghallgassa a feleket/ Számomra a döntéselőkészítés sokkal 
megnyugtatóbb volna, ha eljönnének és elmondanák, hogy mi az ő álláspontjuk/ 
 

Bomba Gábor elnök: Most arról szavaznánk, hogy a Vertikállal aláírhatom, hogy hadd fizessen, 
a Dél-Komról most nem szavazunk, mert vele nincs megállapodás/ De egy olyan javaslat lehet, 
hogy hívjuk meg őket egy ülésre, és akkor beszéljük meg vele, hogy mi legyen/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Így van, beszéljük meg/ Valahogy ezt rövidre 
kéne zárnunk/ !z, hogy levelezünk, nekünk ez az álláspontunk, őnekik meg az az álláspontjuk, 
ez nem vezet sehova/ Gyakorlatilag az kétségtelen, gondolom abban egyetértünk 
mindannyian, hogy ezek az eszközök, és itt most a hulladékszállító járművekről beszélek, ezek 
ott vannak fizikailag is és hogy ezek járnak nyilván azoknak az önkormányzatoknak, akik 

kiváltak, meg ott is van/ Valahogy állapodjunk meg velük és jussunk közös nevezőre/ 
Gyakorlatilag a következő napirend is erről szól, hogy nem nagyon tudunk előrelépni a 
kiválásban/ Már másfél éve ez történt, nem tudom mi a véleményetek erről? Én azt gondolom, 
jöjjenek el, mondják el, egyezzünk meg és akkor le lehet zárni. 
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Bomba Gábor elnök: !rról szavaznánk, hogy a Vertikál hadd fizessen, a kiváló önkormányzatok 
meg a Dél-Kom, másik megállapodás, az nem biztos, hogy így összefügg/ Tehát a Dél-Kom nem 

ismeri el, hogy nála voltak az eszközök és szerinte nem jár nekünk egy fillér se társulási szinten, 
a Vertikál ezt elismerte, tehát én úgy értettem, hogy a Dél-Komot hívjuk meg, hogy miért nem 
akar fizetni azért, ami nála van már 2 éve/ !z egy másik dolog, hogy a polgármesterek kérték, 
hogy adjuk ki az eszközöket, vagy a bérleti díjat adjuk nekik, de nincs bérleti díjunk, merthogy 
a Dél-Kom nem fizet/ !z egy másik dolog, hogy megállapodni velük, hogy arányosan, nyilván 
az eszközöket nem praktikus nekik odaadni, hanem a bérleti díjban lehet megegyezni, én azt 
javaslom, mert akkor az egy egyszerűbb forgatókönyv, merthogy a múltkori döntés alapján a 
Kaposvári Hulladékkezelő azt mondta, hogy ő béreli az összes gépet, tehát mindegyik kell neki 
és ő a területen szét fogja osztani, a koordinátor ezt mondta, de ő csak akkor béreli, ha nem 

dobáljuk szét az önkormányzatok között, mert ő nem fog mindenkivel külön-külön szerződést 
kötni/ !z, hogy mi elszámolunk a bérleti díjjal a kilépőkkel vagy nem, az a mi megállapodásunk, 
de ők azt az álláspontot képviselik, hogy nekik az autók kellenek, és ők szétosztják a területen/ 
Nyilván a Dél-Komé az ott marad nála/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: De az elszámolásban mégis csak az 
önkormányzatoknak kell visszaadnunk/ 
 

Bomba Gábor elnök: Vagy eszközt kell visszaadni vagy ki kell fizetnünk, hogy ha tartozunk 
nekik valamivel. 

  

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: De ebben meg az önkormányzatokkal kell 
megállapodni/ Tehát meg kell állapodni az egyes önkormányzatokkal, hogy mit akarnak/ Kéri 
az eszközt, aztán adja bérbe ő vagy csináljon vele, amit akar, ez most bennünket ebből a 
szempontból nem érdekel vagy engem legalábbis nem érdekel, hogy Bonyhád odaadja vagy 
bérli tőle majd a Dél-Kom/ Egyszer jöjjön ide mindenki, aztán mondják meg, mert így sose 
fognak kiválni/ 
 

dr; Bozsolik Róbert alelnök: Egyetértek Ágival a tekintetben, hogy ezt a kérdést minél előbb 
nyugvópontra kellene tenni, bár én azt gondolom, hogy ebben az önkormányzatoknak is és a 
szolgáltatónak is szerepe van, mert alapvetően az önkormányzatnak kellene hatni a 
szolgáltatóra, hogy kössék már meg a megállapodást, mert hát egy: vagy nem lesz 

vagyonkiadás természetben, kettő. vagy nem fog bérleti díjhoz hozzájutni, tehát ez eleve 
érdeke Bonyhádnak, Komlónak stb/, a kilépő önkormányzatoknak/ Ilyen értelemben lehet, 
hogy célszerű idehívni mind az ügyvezetőt, mind pedig az érintett önkormányzatokat, hogy ne 
kézen-közön menjen megint információ, aztán máshogy adja vissza a szolgáltató, az 
önkormányzatok, mint ahogy itt elhangzik/ Ez az egyik dolog, a másik meg számomra mondjuk 
érthetetlen, hogy a Vertikál mondjuk el tudja számolni visszamenőlegesen a tartozását és 
hajlandó kifizetni, ők meg nem hajlandók kifizetni/ Ebben a dologban is azt gondolom, hogy 
egységes elveket kell nekünk követni, minden egyes eszközre visszamenőlegesen kell kérni a 
bérleti díjat, hiszen ott volt, kiadtuk, használták stb/ stb/ !zt, hogy ő most el tudja-e számolni, 
adott esetben a Mol-lal vagy bárkivel, az minket már úgy nagyjából nem érdekel ez a kérdés/ 
Ezt a Vertikál is lemeccselte vagy a saját tulajdonosi vagy menedzsmenti körével vagy akivel le 
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kellene meccselnie, hogy ezt bevállalja/ Maximum akkor hozzuk össze a Vertikált meg a Dél-
Kom vezetőjét, hogy beszéljék meg egymással, hogy ti hogyan tudjátok kifizetni ezt a bérleti 
díjat visszamenőlegesen/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Jó, de ezt a bérleti díjat nekünk úgyis át kell 
adni az érintett önkormányzatoknak/ Ha kifizeti visszamenőleg, akkor az azokat az 
önkormányzatokat illeti meg, aki a tulajdonosa/ Rajtunk csak keresztülmegy az egész/ 
 

Bomba Gábor elnök: Presszionálni kell, hogy kössék már meg ugyanezt a szerződést, mint a 
Vertikál/ Mi ezzel nem tudunk mit kezdeni, a Dél-Komra nincs hatásunk/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Egyenlőre a mi könyveinkben vannak ezek 
az eszközök/ Hívjuk ide őket, mindenkit, és akkor mondják el, hogy mit akarnak, és akkor mi 
azt csináljuk/ 
 

dr; Bozsolik Róbert alelnök: Ezt a szerződéstervezetet, ami elkészült gyakorlatilag a Vertikállal, 
kihúzva minden olyan részt, ami a Vertikálra vonatkozik, meg kéne küldeni a kilépett 
önkormányzatoknak azzal, hogy amennyiben ezt a szolgáltatóval meg tudjuk kötni, ebben az 
esetben tudjuk gyakorlatilag egyrészt visszamenőlegesen a bérleti díjakat részükre megfizetni, 

és innentől kezdve ilyen összegű bérleti díjjal számolhatnak ezen eszközök után/ !ztán vagy 

felveszik a kapcsolatot ez ügyben a Dél-Kom ügyvezetésével vagy nem, de az már megint nem 

a mi felelősségünk ebben a dologban, ha nekik nem kell pénz/ Mi hiába akarunk itt bármit 
csinálni, ha ők nem tudnak ebben a dologban cselekedni, csak ebbe akkor vonjuk be őket, hogy 
érezzék már, hogy mi miattuk aggódunk, ha szabad így fogalmazni, ebben a dologban, nem a 
saját pénzük után ugye, mert alapvetően ez őket fogja megilletni, hiszen kiváltak a Társulásból/ 
Legyen egy határozati javaslat e tekintetben, hogy egyrészt a kilépő önkormányzatokat, 

másrészt a Dél-Komot keressük meg ezzel a szerződéstervezettel, hogy ezt szeretnénk 
tárgyalni és ajánljunk fel nekik egy időpontot, ahol gyakorlatilag el tudnak jönni a társulási 
tanácsülésre és itt ütköztetni tudjuk a véleményünket, hogy mi miért nem történt meg eddig 
az időszakig/ Ez egy 2/ számú határozati javaslat lenne ennél a napirendi pontnál/ 
 

Bomba Gábor elnök: !kkor itt most döntsük el, hogy mi legyen az a dátum, mert most itt 
vagyunk, határozatképesek vagyunk, ez szokott a legnehezebb lenni/ Mondjunk egy olyan 
dátumot, amit ki tudok értesíteni nekik, hogy mikorra hívjam meg őket/ Itt tudtok-e lenni 

aznap, ez a kérdés/ Most lesz sok kilépő/  
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: !zt gondolom, hogy Mohácsot, Bonyhádot 
és Komlót hívjuk meg/  
 

Bomba Gábor elnök: Jó, de mit szól a többi kilépő, hogy őket meg se hívtuk?  
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: !kkor kapnak egy meghívót, de előtte se 
jártak a társulási ülésre/  
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dr; Bozsolik Róbert alelnök: Kérdés, hogy az új társulásban hogyan szavaznak/ Mindenki részt 
vesz ott is az üléseken? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! pécsi hulladékgazdálkodási társulásnál nem így 
működik a szavazás, mint ahogy itt nálunk, hogy mindenki részt vesz és szavazati joggal 
rendelkezik/ !zt hiszem, van 12 vagy 13 térség, mint például Bonyhád, Mohács, Komló stb/, és 
a térségek választottak egy-egy képviselőt, aki az egész térséget képviseli, és csak ők járnak be 
a társulási tanácsi ülésre/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Mondjuk szeptember 20. az egy szerdai nap, 

akkorra mindenki fel is tud készülni/ Ezt csak úgy azért mondom, mert ez nem holnapután van/ 
 

Bomba Gábor elnök: Küldünk egy emlékeztetőt az ülés után mindenkinek, hogy akkor 
szeptember 20-án, ha így jó nektek/ Először az elsőre szavaznánk, hogy akkor a Vertikál hadd 
fizessen. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 62.837 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

! Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 

18/2023; (VIII;31;) határozata 

eszköz használatba vételére vonatkozó megállapodás megkötéséről a Vertikál Nonprofit 
Zrt-vel 

 

!z Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének 
Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa  
 

1. dönt a KEOP-1.1.1/C/12-2013-0027 azonosító számú projekt keretében beszerzett 
eszközök vonatkozásában eszköz használatba vételével kapcsolatos megállapodás 
megkötéséről a Vertikál Nonprofit Zrt-vel a határozat melléklete szerinti tartalommal 
és formában- 
 

Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 

2. felhatalmazza a Társulási Tanács elnökét a megállapodás aláírására/ 
 

Határidő: ! döntéshozatalt követő 10 napon belül 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

Bomba Gábor elnök: !kkor a Robinak az új határozati javaslatára szavaznánk, hogy akkor 
értesítsük ki a kilépőket, illetve a Dél-Komot és hívjuk meg az ülésre őket, küldjük meg nekik 
ezt a szerződéstervezetet, hogy ezt már a Vertikál elismerte és szólítsuk fel őket, hogy jöjjenek 
el az ülésre és mondják el, hogy miért nem gondolják ezt az ő szempontjukból jónak, hogy ki 
kell fizetni.  
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!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: 5 éves amortizációt írtunk, de máshol 10 és 
akkor más a bérleti díj/ Tőlem annyi éves szerződést kötnek, amennyit akarnak, lehet benne 
20 éves amortizáció is/  
 

Bomba Gábor elnök: Mikor még nem léptek ki, akkor se fizetett a Dél-Kom semmit, az a 

Társulásé/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 62.837  igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

! Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 

19/2023; (VIII;31;) határozata 

egyeztetéssel kapcsolatos intézkedések megtételéről 
 

!z Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének 
Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa  
 

1. felhívja a Társulási Tanács elnökét, hogy a Társulásból kivált tagönkormányzatokkal 
kapcsolatos elszámolás létrejötte, valamint a KEOP-1.1.1/C/12-2013-0027 azonosító 
számú projekt keretében beszerzett eszközök használatba vételével kapcsolatos 
megállapodás mielőbbi aláírása érdekében szervezzen egyeztetést 2023/ szeptember 
20/ napjára az érdekeltek (társulási tanács tagjai, kivált tagönkormányzatok, Dél-Kom 

Nonprofit Kft/) meghívásával/ 
 

Határidő: 2023. szeptember 20. 

Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 

2. felhívja a Társulási Tanács elnökét, hogy a Vertikál Nonprofit Zrt-vel kötendő 
megállapodást küldje meg a Dél-Kom Nonprofit Kft. részére és kérjen tájékoztatást a 
megállapodástervezettel kapcsolatos álláspont vonatkozásában/ 
 

Határidő: 2023. szeptember 20. 

Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 

Bomba Gábor elnök: ! másik határozati javaslat az volt, hogy az eszközkiadást függesszük fel 
5 évre, hogy a Kaposvárral tudjunk kötni bérleti szerződést, ez lenne a következő határozati 
javaslat, mert ezt megteheti a Társulás/ Majd beszéljük meg, ha itt lesznek vagy akkor ezt a 

határozatot most ne hozzuk meg, ez a másik kérdés, vagy csak azzal kapcsolatban hozzuk meg, 
amit nem kértek kiadni eszközt, mert azt szeretnénk bérbe adni, tehát nem csak a múltban/ ! 
megmaradt eszközöket most akár szétbontjuk kétfelé akár egyben az egészet, szeretnénk 
bérbe adni/ ! kaposvári koordinátor elmondta, hogy ő az egészet bérbe venné/ !z, hogy mi a 
bérleti díjat, tehát itt ez a jövő, nem a múlt, amivel elszámolunk, hogy ezt a bérleti díjat mi 
odaadjuk-e a kilépőknek és hogy számolunk el vele, őket ez nem izgatja, de ők nem fognak 
kötni ugye ez önkormányzatokkal külön-külön eszközökre/ Neki ez nem jó, ő az egészet, az 
összeset bérbe veszi, ha mi kiveszünk belőle 8-at, akkor azt nem, de azzal azt csinálunk, amit 
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akarunk, vagy hát akkor valakinek oda kell adni, mert nem lesz bérlője, erről döntenénk/ !hhoz 
viszont neki garancia kell, hogy ha szétszéled a Társulás, akkor mindenki elviszi az autókat, 
hogy akkor ő mit fog bérelni, ezért azt mondták, hogy ha van egy ilyen döntés, akkor szóba 
jöhet a bérleti szerződés, amiben már benne van, hogy a Társulás a vagyon kiadását ezeknek 
az eszközöknek, amire velük bérleti szerződést kötünk, felfüggeszti 5 évre/ !z, hogy 
pénzügyileg hogyan számolunk el majd a kilépőkkel, hogy milyen része jár, az a mi belső 
ügyünk, tehát odaadjuk nekik a bérleti díjat vagy nem, de azt meg nem teheti meg ő sem, hogy 
aláír egy bérleti szerződést akár ötévest, akár négyévest, mi meg az eszközöket odaadogatjuk 
másnak, akitől majd nem tudja bérelni/ Erről szólna az utolsó határozati javaslat/ !ddig, amíg 
ez a döntés nincs meg, addig nem lesz bérlőnk semmilyen autóra, mert senki nem fog velünk 
aláírni egy szerződést, mert azt látja, hogy ha valaki kilép, akkor elviheti az eszközt, akkor a 
társulás nem tudja bérbe adni/ 
 

dr; Bozsolik Róbert alelnök: Nekem egy kérdésem lenne/ Gondolom a koordinátor az a régión 
belül működő társulásokkal, ahol az eszköztulajdonok vannak, folytatja ezt az egyeztetést/ 
Nagy valószínűséggel, és én most csak elvi dolgokról beszélek, ha és amennyiben megtörténne 
mondjuk a természetbeni kiadása egyébként ezeknek az eszközöknek, akkor nagy 
valószínűséggel ezeket az eszközöket ezek az önkormányzatok bevinnék, vagy valamilyen 
módon odaadnák annak a társulásnak, amiben vannak, bár nem tudom, hogy csatlakoztak-e 

másik társuláshoz ezek a kilépő települések vagy csak szolgáltatót váltottak, erről fogalmam 
nincsen. 

 

Bomba Gábor elnök: Nem fognak velük bérleti szerződést kötni, mert az eszközök ide-oda 

rakosgatódnak és neki állandóan egy autóra vagy kettőre kell majd bérleti szerződést kötnie, 
tehát ott van benne neki a kockázat koordinátorként/ Most mondok egy példát, hogy most így 
vagyunk, 2 önkormányzat most kilép, van 2 eszköz, amit szeretne elvinni, de mi most kötünk 
Kaposvárral egy bérleti szerződést, ő ezt a 2 eszközt átviszi a pécsi társulásba és ott a társulás 
kéri, hogy 2 eszközzel többre kössön a Kaposvár bérleti szerződést, ezt szeretnék elkerülni/ Így 
nem tudnak szerződést kötni, mert azt mondják, hogy nincs garancia, hogy ezek az eszközök, 
amikre most szerződést kötünk, itt maradnak 5 évig a társulásnál vagy addig, amíg a bérleti 
szerződés tart/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: De nincs is/ Ha a bonyhádiak kérik mondjuk 
vagy a komlóiak, és természetben kérik kiadni ezeket, akkor ki kell adni, nem mondhatjuk azt, 

hogy most 5 évig nem adjuk ki/ 
 

Bomba Gábor elnök: Nem kell kiadni/ Meg kell váltani vagy a bérleti díjat kell neki odaadni/ 
Nem kötelező természetben kiadni, odaadhatod neki a bérleti díjat is, mert neki minek 
egyébként az eszköz, nyilván a díj miatt fogja kérni/ Ez az, amit szeretne a koordinátor 
elkerülni, hogy a társulások számolgassanak el egymással pénzügyileg, ő az eszközöket meg 
tudja folyamatosan ott használni/ 
 

dr; Bozsolik Róbert alelnök: Nagy valószínűséggel tudják ezt az információt, amit velünk 
megosztottak/ !z ő elemi érdekük is az, hogy gyakorlatilag pénzhez jussanak és ennek pedig 



Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás 

 

feltétele, hogy bérleti szerződés kötődjön ebben a formában/ Tehát lehet, hogy ismételten 
őket is ebben tájékoztatni kellene, hogy döntsék el és nyilatkozzanak arra vonatkozóan, hogy 
kérik-e az eszközöket azzal a kockázattal, hogy arra vonatkozóan esetleg nem fog velük a 
koordinátor bérleti szerződést kötni, vagy nálunk maradnak, itt hagyják az eszközt és a bérleti 
díjat gyakorlatilag a Társulás át fogja nekik engedni/ 
 

Bomba Gábor elnök: Nem tudom, hogy tudnak-e róla/ Nyilván, ha egy másik társulásban 
vannak, hogy a saját társulásuk tájékoztatta-e erről őket, vagy nem, azt nem tudom/ ! Dél-
Komot se tudom, hogy tájékoztatta-e őket erről vagy nem/ 
 

dr; Bozsolik Róbert alelnök: Lehet, hogy adott esetben annak a társulásnak nincs ilyen gondja, 
mert onnan nem kiléptek, hanem beléptek önkormányzatok, tehát ott mondjuk nincs 
eszközelszámolási igénye/ Nekik van 100 darab kukásautójuk, aztán végeztünk/  
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Én nem tudom, hogy mennyi a hatósági ár, 
hogy mennyiért lehet egy kukásautót bérbe adni/ Lehet, hogy mi X összegért, ők meg egy X+ 
vagy -20%-ért adják bérbe/ Egyébként az övék, ne mi döntsük el, hogy mennyiért adjuk bérbe 
az ő eszközeiket, döntsék el ők, bánom én, hogy koordinátornak tetszik vagy nem/ !zért elég 
nagy üzlet ez az egész hulladékszállítás meg kezelés meg minden, oldják meg/ 
 

Bomba Gábor elnök: !kkor javaslom, hogy ezt a döntést a következő ülésen tárgyalnánk/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 62.837 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

! Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 

20/2023; (VIII;31;) határozata 

a KEOP-1.1.1/C/12-2013-0027 azonosító számú projekt keretében beszerzett eszközökkel 
kapcsolatos döntés meghozataláról 

 

!z Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének 
Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa a KEOP-1.1.1/C/12-2013-0027 azonosító számú 
projekt keretében beszerzett eszközök vonatkozásában a vagyontárgy természetben történő 
kiadásának öt évre történő elhalasztásáról szóló javaslattal kapcsolatban a döntéshozatalt a 
Társulási Tanács 19/2023/ (VIII/31/) számú határozatában előírt egyeztetés eredményéig 
elhalasztja.  

 

Határidő: 2023. szeptember 20. 

Felelős: Bomba Gábor László elnök 
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3. napirendi pont: 

Javaslat pénzügyi elszámolást alátámasztó dokumentum elkészítésére vonatkozó indikatív 
ajánlat elfogadására  
(18/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök 

Előadó: Bomba Gábor László elnök 

 

Bomba Gábor elnök: ! 3/ napirend is ide tartozik szervesen, mert hogy a kilépőkkel végre el 
kéne készíteni az elszámolást/ Most már megvan a leltárunk, illetve megvan a szakértői anyag, 
ezért nem tudta eddig a pénzügyes megcsinálni/ Ott fog kiderülni, hogy gyakorlatilag kinek mi 
jár pénzügyileg, most nem tudom, hogy eszközben vagy pénzben, de pénzügyileg az, hogy 
mennyi jár egy kilépőnek/ Kaptunk rá ajánlatot az elszámolótól, ezt kiküldtük, egyszer le kéne 
ezt már zárni, mert 1,5 éve kiléptek és nem számoltunk el velük/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Itt azért volna kérdésem, bocsánat/ Ezt az 
ügyvédi irodát azért megbíztuk egy csomó mindenre/ Mennyit fizettünk mi eddig ennek az 
ügyvédi irodának, erről van valami információ? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Még nem nagyon fizettünk neki, mert az van, hogy a 
végén kapja meg/ Egyszer rendeltünk meg tőle egy külön állásfoglalást, de az pár tízezer forint 

volt. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Ezekkel bíztuk meg őket, most megtaláltam, 
hogy konzorciumi szerződés, tagönkormányzatok kiválása, most nem az összes, de mit tudom 
én, !-tól G-ig egy csomó mindennel megbíztuk őket és akkor ezen belül vagy ezen felül? 

 

Bomba Gábor elnök: Neki ez a feladata volt, hogy a pénzügyi elszámolást előkészítse, 
megcsinálta az összes jogi anyagot, ami jogi anyag volt, viszont a könyvvizsgáló, aki volt 
nekünk, akinek az alátámasztó bizonylatokat kellett volna megcsinálni, az mondta, hogy amíg 
nincs leltár, addig nem lehet megcsinálni a pénzügyi elszámolást, mert nem tudjuk, hogy 
hogyan amortizálódtak az eszközök meg hogyan történik, ezért megállt a pénzügyi 
elszámolónak a munkája, annak ellenére, hogy ezek közül sok mindent megcsinált és kész van 
és nem fizetünk neki/ Most arra kértük, hogy akkor készítse el az elszámolást a leltár 
birtokában és úgy készítse el, hogy könyvvizsgálóval, illetve igazságügyi szakértővel is 
alátámasztva, tehát hogy ne csak egy jogi iroda pecsétje legyen, hanem a pénzügyi dologhoz 

vagy könyvvizsgálói, tehát arra jogosult szakember is pecsételje rá és arra adott egy kvázi árat, 
hogy ez maximum mennyibe kerülhet/ !zt kéne elfogadnunk, mert egy plafont kéne 
mondanunk. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: ! többi az majd még plusz pénz, mert azért 
elég sok mindent vállalt, amivel megbíztuk/ 
 

Bomba Gábor elnök: !zok benne vannak a már a szerződésben/ 
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!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Jó, és akkor erre külön fizetünk majd? 

 

Bomba Gábor elnök: Ez külön van, mert most azt mondjuk, hogy a könyvvizsgálói részt is 
csinálják meg/ Ez sok-sok milliárdos vagyonnak az összedolgozása/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Egyébként ezt a társulás fizeti? 

 

Bomba Gábor elnök: Igen. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Oké, csak a kiválás, abban azért, bocsánat, 
benne vannak a kiváló önkormányzatok is/ Én azt gondolom egyébként, hogy a korábbi 
viszonyokat kéne figyelembe venni, mert nagyon nagy létszám vált ki/ Mert hogy ha most egy 
200 fős település vált volna ki, akkor oké, benyeljük, de hát azért itt kivált összesen, nem 
tudom én, 60/000 fő/ 
 

Bomba Gábor elnök: !zt lehetne esetleg, hogy mondjuk, hogy a pénzügyi elszámolás 
elkészítésénél vegye figyelembe ennek a költségét is és a kiadást ne arányosan vonjuk le, tehát 
vegyük figyelembe, mint egy költség, ami a kilépéssel kapcsolatban keletkezett, kvázi az jön ki, 
hogy jár nekik X bérleti díj, mondtam valamit, akkor arányosan ebből vonjuk le azt a költséget/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Szerintem ez így igazságos/ Ha mi kifizetünk, 
nem tudom én, 30 millió forintot ennek az ügyvédi irodának, akkor azért nagyon nem mindegy, 
hogy ezt mi fizetjük ki. 
 

Bomba Gábor elnök: ! kilépéssel kapcsolatban a Társulásnál felmerült költségeket akkor a 
pénzügyi elszámolásnál arányosan vegye figyelembe a kilépőknél a korábbi százalékokra/ 
!zért döntenék én erről, mert lehet azt vitatni, hogy ők kiléptek ekkor és csak az addig 
felmerült költségeket számolhatják el/  
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: De mi akkor beszéltünk erről egyébként/ 
 

Bomba Gábor elnök: De nem hoztunk döntést/ !zzal, hogy kiléptek, azért jelentős költséget 
okoztak a Társulásnak/ !kkor ezzel a kiegészítéssel, aki egyetért, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 62.837 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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! Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 

21/2023; (VIII;31;) határozata 

pénzügyi elszámolást alátámasztó dokumentum elkészítésére vonatkozó indikatív ajánlat 
elfogadásáról 

 

!z Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének 
Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa 

 

1. a Társulás és a Cséza Ügyvédi Iroda között 2021/ szeptember 13/ napján létrejött 
megbízási szerződés II/1/ pontja g) alpontjának, valamint a Társulásnak a BESZERZÉSEK 
LEBONYOLÍTÁSÁRÓL szóló 2/2022/ (IX/13/) szabályzatának 7/ § (1) bekezdés k) 
pontjában foglaltak alapján 2023/ augusztus 1/ napján kért és 2023/ augusztus 18/ 
napján megküldött ajánlatot elfogadja, és dönt a Cséza Ügyvédi Iroda megbízásáról a 
pénzügyi elszámolást alátámasztó dokumentum elkészítése tárgyában- 
 

Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt arról, hogy a megbízási díjat a Társulás 2023/ költségvetésének terhére biztosítja 
azzal, hogy felkéri megbízottat, hogy a pénzügyi elszámolás elkészítésénél tárgyi 
megbízás költségét arányosítsa a társulás és a kivált tagönkormányzatok 
vonatkozásában; 

 

Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a megbízással kapcsolatos dokumentumok 
elkészítésére- 
 

Határidő: 2023. szeptember 8. 

Felelős: dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

4. felhatalmazza a Társulási Tanács elnökét a megbízással kapcsolatos dokumentumok 
aláírására/ 
 

Határidő: 2023. szeptember 8. 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. napirendi pont: 

A KEOP 1.1.1/C/13-2013-0027 számú pályázat keretében beszerzett szelektív 
hulladékgyűjtő edényekkel kapcsolatos tájékoztatás 

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök 

Előadó: Bomba Gábor László elnök 
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Bomba Gábor elnök: Felhívtam az !lisca Terrát és mondták, hogy több településen már 
elfogytak az ingyen adott kukák, tehát itt most dönteni kell. Vagy összegyűjtjük, hogy mennyi 
kellene a településeknek és akkor a Terra kér egy kedvezőbb árat, nyilván ez egy jó verzió. 

Viszont azt ki fizeti ki? Felmerült az is a részükről, hogy akár ezt a Társulás is pótolhatja saját 
maga, hiszen ő adta, de az lenne a praktikus, ha már nem úgy adnánk ki, hogy személyre, 
hanem ingatlan címre, mert akkor nem viheti el magával. Az volt a probléma, ha jól értettem, 

hogy mindenkinek személyre adtuk oda. Ő, amikor elköltözött, fogta és elvitte, hiszen az az 
övé. Lehet, hogy egy másik módszerrel kéne odaadni, de nyilván ez egy pénzügyi döntés is, 
hogy a Társulás pótolja vagy nem. Akár azt is megbeszélhetjük, hogy a Társulásban levő 
településeket keresse meg a Társulás és mérjük föl, hogy mekkora lenne ez a mennyiség, 

kérjünk rá ajánlatot a Terrán keresztül és utána visszahoznám az ülésre, hogy beszéljünk róla, 
hogy esetleg ezt a Társulás fel tudja-e vállalni, mint összeg, vagy most vessük el ezt a 
megoldást, hogy a Társulás ebbe semmiképpen nem száll bele, idézőjelben pénzben. Ebben 

kérem a segítségeteket. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Szerintem ez ingyenes volt, ez egy 

pályázatból lett, tehát nem vásárolták/ De most azért a jogászokat kérdezném, hogy egyébként 
az lehetséges, hogy címre adjuk ki, és ha elviszi, akkor mi van? Jogilag ez megfoghatatlan.  

 

dr; Bozsolik Róbert alelnök: Mindenki a vevővel, tehát a természetes személlyel van jogi 
kapcsolatban, nem pedig az ingatlannal. Az más kérdés, hogy mondjuk fel lehetett volna hívni 
a figyelmet, bár kutyát nem érdekli szerintem, hogy amikor ingatlan értékesítésre kerül sor, 
akkor az az ingatlanhoz köthető, az emberek egyébként ezt szerintem abszolút nem tartanák 

be, tehát mindenki viszi, mint csiga a házát. 

  

Szűcs Sándor, Zomba Község polgármestere: Ezzel kapcsolatban lenne nekem egy javaslatom, 

hogy az !lisca Terra vagy a társa vagy bárki minden egyes beszállítónak vagy szolgáltatást 
igénybe vevőnek tájékoztató levelet küldene, hogy tájékoztatjuk Tisztelt Címet, hogy a 
szelektív kukák a Társulás tulajdonai, amennyiben bárminemű ingatlan változásra kerül sor, 
kötelesek helyben hagyni a kukákat, tehát egyáltalán figyelmeztetni, hogy maradjon ott az a 
kuka. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: És akkor mit csinálsz, ha elviszi? 

 

Szűcs Sándor, Zomba Község polgármestere: Jó, tudom, városi szinten ezt nehezebb 

megoldani, mint nálunk, mert nyilván tudjuk, ha elköltözik, akkor oda lehet menni, hogy a kuka 
itt marad. 

 

dr; Bozsolik Róbert alelnök: Lehet, hogy én rosszul tudom, de szerintem én jól tudom, hogy 
annak idején, mikor kiosztották a szelektív kukákat, hogy nem jutott mindenkinek, tehát, hogy 
kevés volt. Az !lisca Terrának tisztában kell lennie azzal, hogy melyik házszámon, milyen néven 
és kinek adta oda és azzal is tisztában van, hogy kinek nem. Nem is akarta soha kielégíteni az 
egész lakosságot, maradjunk ennyiben, tehát magyarul az összes adat az ő kezében van és az 
új beköltözők adata is az ő kezében van, tehát mindent ő tud, nem mi tudjuk/ Én nem tudom 
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például, hogy hány beköltöző van és annak van kukája vagy nincsen. Honnan tudnám, hát nem 

nálam van az adat, az !lisca Terránál van az adat, tehát ez a probléma, igazából az Alisca Terra 

és úgy a mi problémánk. Ő neki kell tudni, hogy mennyi hiányzik, azt hogyan tudja beszerezni. 

Mi arról dönthetünk, hogy finanszírozzuk vagy nem, de az adat az ő kezében van, hogy mennyi 
kell stb. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Én értem, hogy veszek egy ingatlant, ahol 

hiányzik a házszámtábla, ami egyébként kötelező, mert nekem úgy megtetszett és azt én 
elvittem, mert csak, és utána az új tulaj odaköltözik, nincs házszámtábla, vesz egyet, aztán 
kiteszi/ Értem én, de azért egy ingatlannal járnak kötelezettségek is/ !zért szerencsés helyzet 
volt, hogy annak idején pályázatból, kvázi ingyenesen a lakosság kapott ilyen hulladékgyűjtő 
edényeket, egyébként meg, már bocsánat, a csapot se veszi meg a Vízmű azért, hogy tudjál 

folyatni vizet. Vegye meg a tulajdonos. Egyébként meg bocsánat, nálam ilyen nincsen, nálad 

meg van, akkor most közösen a Társulás fizesse ki? 

 

Lang Katalin Medina Község alpolgármestere: Nekem az tetszik, amit a Sándor mondott, hogy 
adna egy nyilatkozatot a szolgáltató, hogy ez pedig a szolgáltatónak a tulajdona, az ingatlan 

értékesítése esetén nem viheted el a kukát. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Rendben, de ha elviszi, akkor mi van? 

 

Lang Katalin Medina Község alpolgármestere: Nem tudom, de egy visszatartó erő van azért/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Oké, nálunk van mondjuk 5500 ingatlan. 

Most küldjön ki az Alisca Terra azért, mert lehet, hogy 3 elvinné a kukát. 50-en elköltöznek és 
ebből 3 vagy 2 elvinné a kukát, ezért küldjön ki 6000 levelet?  

 

Szűcs Sándor Zomba Község polgármestere: Nem kell itt levelet kiküldeni, megy a kuka, viszi 
a kukát és úgy, ahogy ezeket a cédulákat, éves matricákat, ráteszi a kukára, és akkor máris van 
egy tájékoztató/ De legalább valamit lépjen/ Értem a Jani problémáját, és azt a problémát is 
értem, hogy oldja meg az ingatlantulajdonos/ !zt is értem/ Oldja meg az !lisca Terra/  
 

Bomba Gábor elnök: !bban az esetben kezdeményezzük, ha a Társulás megtéríti a felmerülő 
költséget, mert ez nagyon sok levél, sok pénz is/ 
 

Szűcs Sándor Zomba Község polgármestere: Nem levelet kell, Gábor/  
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: De szórólapot is, figyelj, itt most beszélünk 
50/000 szórólapról/ 
 

Szűcs Sándor Zomba Község polgármestere: 50/000 szórólapnak a fénymásolása, egyszer kell 
legépelni/ 
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!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Tolnára nem kérünk ilyen szórólapot és 
ennek a költségeit se viseljük. Nekem az a javaslatom, hogy minden önkormányzat, aki ezt 

szeretné, az fizesse meg ennek az árát. 

 

Szűcs Sándor Zomba Község polgármestere: !kkor Zomba viszonylatában Mónika 

megszerkeszti, kiküld egyet, én lefénymásolom és kiküldöm minden ingatlannak/ Most ez 
nekünk bele fog kerülni, 2 forint 50 fillér egy papír, ezt beszorzod 650-nel, aztán meg van oldva 
ez a rész/ !ki bevállalja, bevállalja, aki nem, nem, én nyugodt leszek így/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: De ezt mindenki önállóan megcsinálhatja 
otthon/ Van mindenkinek egy titkárnője, aki legépeli, aztán lefénymásoljátok/  
 

Szűcs Sándor Zomba Község polgármestere: Mónika, egy egységes menjen ki mindenhol, 
aztán mindenki azt csinál, amit akar/ 
 

Fülöp János, Őcsény Község polgármestere: Az Alisca Terrának kell venni kukát, mert most 
per pillanat nem tud adni, mert nincs kuka, tehát nincs sárga meg kék kuka az !lisca Terránál 
sem/ Tehát az a probléma, hogy ha meg is venné 15 vagy 16 ezerért, de nem is nagyon tud 
venni, mert kuka sincsen. Kellene az !lisca Terrának pótolni ezeket a hiányzókat, nem tudjuk, 

hogy mennyi ezen a szinten. Mondjuk vesz az Alisca Terra 200 sárgát meg 200 kéket, aztán 
akinek kell, az bemegy aztán kifizeti, ez is jó. Kifizethetem én, mint önkormányzat azt a 15 

kukát, aztán odaadom, akinek nincs, aztán benyelem, azt is elviselem, az se probléma, csak 

éppen most nincs kuka. Ha tudnánk, hogy mennyi kell, egy nagyobb mennyiséget venne az 

Alisca Terra, lehet, hogy olcsóbban tudna akkor beszerezni ilyen kukát, nem azon az áron. 

 

Szűcs Sándor Zomba Község polgármestere: János, ez abszolút megoldható/ !z !lisca Terra 
vegyen, aztán minden településsel rendezi, hogy erre felhívja-e a lakosság figyelmét, hogy 
amennyiben nincs, akkor keresse a szolgáltatóját és ott kedvezményesen tudja vásárolni, mert 

egyébként a szolgáltatást nem tudja igénybe venni/ Aztán utána, hogy településenként ezt be 
tudják-e bevállalni, vagy nem tudják bevállalni, az megint egy következő kérdés. De az Alisca 

Terra szerintem ezt megteheti, hogy vásároljon, most mondtam valamit, 100 kéket meg 100 

sárgát, legyen lehetőség, aztán ameddig tart, tart. Ezt csinálja meg, aztán a többi, az meg úgy, 
ahogy mondod, rajtad múlik. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: És akkor ráírhatja a kukára, hogy név szerint 
kié, mert ezt ő megvásárolta/ Nem akarok jogászkodni, de ha név szerint adta ki a kukákat, 
akkor az az övé/ Mi van akkor, ha mondjuk Szekszárdról Tolnára vagy Tolnáról Szekszárdra 
költözik? Ugyanaz a szolgáltatási terület, elvitte, ugyanazon a szolgáltatási területen 
használják azt a kukát. 

 

Fülöp János, Őcsény Község polgármestere: Nem is ez a problémám, hogy melyik területen 
van, csak nincs kuka, az a probléma/ 
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Bomba Gábor elnök: ! Terránál nincs ilyen nyilvántartás, ők nem tudják, hogy ha elvitték, 
egyszerűen nem hordják el onnan a szemetet/ Megy a szelektív, nincs ott kuka, ők nem írják 
fel, hogy itt most nincs. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Én optimista vagyok és remélem, hogy 
ebben lesz változás/ Lehet, hogy nem volt tökéletes és lehet, hogy még évekig nem lesz, de azt 
gondolom, hogy előbb-utóbb az emberek agyában is csak-csak már tudatosul, hogy nem ahogy 

sorba vannak állítva a kukák, úgy kell megtölteni őket, hanem valóban az egyikbe a szelektívet. 

 

Pálfi János Szálka Község polgármestere: Én az Ágival értek teljesen egyet/ Mindenkinek a 
felelőssége, hogy megőrizze azt az eszközt, ami nála van. Ha a fekete kukát lopják el, azt is neki 

kell pótolni, és szerintem a sárgát meg a kéket, azt is neki kell pótolni, mert nem vigyázott rá, 
úgyhogy én biztos, hogy nem vállalnám be, hogy én adok valakinek azért, mert ellopták a 
kukáját, egy új másik kukát. Mindenki azt teszi, hogy kiteszi reggel, ha jön a kukás, utána fogja, 

beteszi, nehogy ellopják. Nem vigyázott rá, ha nem vigyázott, akkor meg vállalja érte a balhét/ 
 

Bomba Gábor elnök: Annyit jeleztek, hogy elfogyott a társulási kukák mennyisége. Addig, amíg 
volt, még voltak a raktárban, addig ingyen adogatták ki azoknak, akiknek pótolni kellett, de 

annyit jeleztek, hogy nincs már egy darab se. 

 

Tóth István, Bogyiszló Község polgármestere távozik az ülésteremből. Jelen van 60.655 

szavazattal rendelkező képviselő, a Társulási Tanács határozatképes. 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Lehet, hogy most ördögtől valót kérdezek, 
de muszáj ezeknek sárgának meg kéknek lennie? Arra nincs szabály, hogy az milyen fajta 
hulladékgyűjtő edénybe kell kitenni, hogy kerekben vagy szögletesben vagy sárgában vagy 
kékben/ Úgyis kinyitják egyébként ezeket a szelektíveket jellemzően. 

 

Lang Katalin Medina Község alpolgármestere: ! munkások dolgának a megkönnyítése 
érdekében tették ezt/  
 

Bomba Gábor elnök: Fogalmazzunk meg egy tájékoztató levelet a Társulás nevében, azt 
kiküldjük Word formátumban mindenkinek és akkor mindenki azt csinál vele, amit gondol, 
hogy ne vigyék el, a többit azt meg megkérdezem. Nyilván a Terra fog venni akkor, 

megmondom, hogy nincs ilyen felmérésünk, akkor döntse el ő, hogy mennyit vesz magának. 

Annyit megteszünk, ha ennek megvan az ára, akkor mindenkinek kiküldjük, hogy ha esetleg 

bármelyik önkormányzat azt akarja, hogy átvállalja az emberektől, azt is megteheti, meg azt is 

megteheti, hogy kiértesíti őket, hogy ennyiért lehet venni itt meg itt. Jó lesz ez így? Akkor 

szavazzunk rá. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 60.655 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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! Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 

22/2023. (VIII.31;) határozata 

a KEOP 1.1.1/C/13-2013-0027 számú pályázat keretében beszerzett szelektív 
hulladékgyűjtő edényekkel kapcsolatos tájékoztatásról 

 

!z Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének 
Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa 

 

1. felhívja a Polgármesteri Hivatal Önkormányzati és Szervezési Igazgatóságát, hogy a 
Társulás munkaszervezeti feladatait ellátva készítsen a tagönkormányzatok részére 
egy tájékoztatástervezetet a KEOP 1.1.1/C/13-2013-0027 számú pályázat keretében 
beszerzett szelektív hulladékgyűjtő edényekkel kapcsolatban, amelyet küldjön meg a 

települések polgármesterei részére további intézkedés céljából/ 
 

Határidő: 2023. szeptember 6. 

Felelős: dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

2. felhívja a Társulási Tanács elnökét, hogy a KEOP 1.1.1/C/13-2013-0027 számú pályázat 
keretében beszerzett szelektív hulladékgyűjtő edényekkel kapcsolatban érkezett 
jelzésről tájékoztassa az !lisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft/ 
ügyvezetőjét/ 
 

Határidő: 2023. szeptember 6. 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

Bomba Gábor elnök: Köszönöm szépen a részvételt/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a Társulási Tanács ülését 11 óra 4 

perckor berekeszti.  

 

 

K.m.f. 

 

        Bomba Gábor           dr; Biró Gyula    
Társulási Tanács elnöke                             aljegyző 

 

 

Készítette: 

  dr; Holczer Mónika 

  igazgatóságvezető 

 


